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                                                                JAVNA RASPRAVA 
O NACRTU BUDŽETA GRADA SREBRENIK ZA 2024 GODINU, NACRTU PROGRAMA  
IZGRADNJE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SREBRENIKA U 2024. GODINI   
I NACRTU PROGRAMA UREĐENjA GRADSKOG GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA NA 
PODRUČJU GRADA SREBRENIK U 2024. GODINI                      

Rapatnica: 07. decembra, 2023. godine                                                                                                        
Mjesto: Prostorije M.Z. Rapatnica                                                                                                            
Vrijeme: Od 17 sati                                                                                                                              
Prisutno: 23 građana                                                             
                                                                                                                                                                
Prisutni predstavnici gradske uprave

01.-Adnan Bjelić - Gradonačelnik
02.-Nedim Mujčinović - Pomoćnik gradonačelnika /šef  Službe za opću upravu i zajedničke poslove
03.-Nusret Šerifović – Savjetnik gradonačelnika za privredu
04.-Muhamed Jašarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za BiZ i društvene djelatnosti
05.-Muharem Bajraktarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za prostor. uređenje i zaštitu okolice 
06.-Jasmin Hogić - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za finansije i inspekcijske poslove                     
07.-Nermin Jašarević - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za Civilnu zaštitu                                          
08.-Jasmin Vejzović – Savjetnik gradonačelnika za infrastrukturu
09.-Melita Ćosić – Savjetnik gradonačelnika za ekonomska pitanja                                                             
10.-Samed Mehmedović - Savjetnik gradonačelnika za pravna pitanja                             

Sastanak je otvorio predsjednik MZ. Rapatnica,  Seid Kešetović i upoznao prisutne o temi sastanak i
Javne rasprave, te pozdravio prisutne i goste.                                                         

Gradonačelnik, Adnan Bjelić je pozdravio prisutne, zahvalio se na dolasku, i ukratko informisao o 
Nacrtu budžeta za 2023. godinu, Nacrtu programa infrastrukturne izgradnju, Nacrtu programa uređenja 
gradskog gra Prisutni đevinskog zemljišta, sa posebnim osvrtom na naselja iz kojih dolaze prisutni 
predstavnici građana sa M.P. Rapatnica. Planirani budžet za 2024. godinu je u iznosu od 21 milion KM, 
od čega je za infrastrukturnu izgradnju predviđeno 5.340.000 KM.

JAVNA RASPRAVA:

MZ Rapatnica - Seid Kešetović - predsjednik                                                                                           

-HITNO rekonstrukcija sekundarne mreže vodovoda u Rapatnici
-most na Pijeskovoj Merajci je uzak, podrovljen i nefunkcionalan -HITNO uraditi novi širi most        
-asfaltirati sokak “Bukovik” cc. 250 metara                                                                                                  
-sanirati makadamske puteve; Rapatnica - Uroža i Rapatnica - D. Moranjci, kao i njivske puteve              
-HITNO rješavanje pitanja i statusa čitaonice u Rapatnici kao i njenu temeljitu rekonstrukciju                  
-zašto mi plaćamo uličnu rasvjetu a mještani do nas ne plaćaju ?                                                                 
-trebaju veći bazen – vode imaju dovoljno za 270 domaćinstava, a stari bazen je od 60 m3                        
-VIK „Srebrenik“ plaćaju vodu po skoro 2,5 KM za m3, a Kiseljak po 60 feninga - sramota i grehota



-sve izraženiji problem pasa lutalica na podruju MZ Rapatnica – HITNO rješenje                                      
-nastavak ulične rasvjete do Tarasove vikendice sa još 3-4 stuba, kao i do kuća Muhadžira i zbog učenika
Vedad Halilović – član V. M.Z. Rapatnica                                                                                                 

-rješavanje pitanja i statusa čitaonice u Rapatnic, kao i njenu temeljitu rekonstrukciju. Objekat bi stavili 
u funkciju građana I mogla bi biti samoodrživa, jer ima zainteresovanih da neke prostore koriste pod 
zakup. Čitaonica se još uvijek vodi na SSRNJ - Socijalistički Savez Radnog Naroda Jugoslavije, a donja 
polovica objekta je na privatnoj zemlji čovjeka čiji su potomci u Francuskoj.                         

Muharem Selimović – Javni pravobranilac

-neka se M.Z. Rapatnica pismenim zahtjevom obrati Gradu Srebrenik u vei rješavanja pitanja i statusa 
prostorija vaše čitaonice.

Merim Karić – mještanin naselja Sječe

-most na Pijeskovoj Merajci je uzak, podrovljen i nefunkcionalan - HITNO sanirati ili uraditi novi most  
-asfaltirati sportski poligon 

Mustafa Karić – mješatanin naselja Rapatnica

-čitaonica u Rapatnici je „zauzeta“ od 1996. g, a donji sprat zapečaćen – traže da se vrati u posjed           
-igralište /stadion na Luci je vlasništvo svih mjesnih zajednica sa MP Rapatnica i trebaju ga koristiti svi  
-uraditi most kod Selimove kuće, put za Sječe i Pijeskovu merajku cc.300 met. (od Tarasove vikendice)

-Hajrudin Buljubašić –mještanin naselja Rapatnica

-vaša podrška nama u M.Z. je jako slaba i loša pa to poboljšajte čim prije i što više                                   
-JP Komunalno ne čisti i ne pere ulice u gradu i prigradskim naseljima                                                       
-HITNO riješiti problem pasa lutalica – ima ih 50 u centru Rapatnice, kao i u Srebreniku                          
-preskupa nam voda koju plaćamo JP VIK Srebrenik po 2,5 KM – ZAŠTO  ?                                            
-asfalt; Bare – Fehrina kuća – nastavak asfaltiranja

Mehmedalija Ćosić – mješatanin naselja  Rapatnica

-nadam se da će ova garnitura biti bolja i vrednija od Omerovića i njegove ekipe                                       
-HITNO riješiti problem dva kraka kanalizacije koji se kod mosta izljeva u Slanjansku rijeku

MZ Donji Moranjci – Čifluk – nema predstavnika

MZ Gornji Moranjci – Elvednin Hasanbegović – Predsjednik

-u poslu smo oko izgradnje vodovoda

MZ Donji Moranjci – Čifluk – Sakib Salihbašić – Predsjednik

-sanirati makadamski put; G. Moranjci - Seona - Rašljeva i put pored fazanerije prema G. Moranjcima    
-uraditi uličnu rasvjetu kroz Klanac (8 -10 stubova) a treba nam i upotrebna dozvola za rasvjetu               
-sanirati oštećene bankine i nasuti prljavom rizlom                                                                                       
-radimo rekonstrukciju čitaonice i treba nam još 1.000 KM
    
MZ Luka – Edin Šabić - mještanin                                                                                                            



-kod mosta na rijeci Slanjanka imamo problem sa dva kraka kanalizacije koj dolazi iz visinskih dijelova 
-HITNO trebamo riješiti taj problem sa kanalizacijom i istu upojiti u gradsku kanalizacionu mrežu          
-kroz centar Luke, obavezno uraditi ležeče policajce, zbog djece, učenika i starijih osoba                          
-treba nam nastavak ulične rasvjete i 30-tak stubova                                                                                     
-takođe, dio naselja Joševica, pored regionalnog puta, nije priključen na vodovod - 30 domaćinstava
                                           
MZ Brnjičani - Mustafa Šabić – mještanin                                                                                               

-asfalt; dva sokaka; Lelići I Jahići u odnosu 70 % - 30 %                                                                             
-prečistač vode sa izvorišta “Glib”je sada u testnoj fazi, a ako bude bila II faza, da se finansira iz budžeta
-između Falešića i Murata je cc. 700 metara puta koji nije prohodan, a do njiva obilaze 25 kilometara      
-riješiti odvodnju oborinskih voda                                                                                                              
-reknstrukcija puta za Amidžiće cc. 30 metara dužnih                                                                                  

Jusuf Kešetović – mještanin naselja Rapatnica                                                                                         

-“Dobro došli u Pariz“ - zaostali smo, zanemareni, zaboravljeni . . . . .treba nam voda i vodovod  !           
                                                                                                                                                                        
MZ Čekanići - Mirsad Hasanović – Predsjednik                                                                                      

-privatno smo uradili istražnu bušotinu u krugu pumpne stanice i bunara na izvorištu „Glib“                     
-taj projekat nas je koštao skoro 45.999 KM i sve smo uradili sami i iz svojih sredstava                             
-rekonstrukcija sekundarne vodovodne mreže na području Čekanića                                                           
-izgradnja i opremanje objekta – prostorija za rad MZ Čekanići                                                                   
-završetak ulične rasvjete, rekonstrukcija spomen obilježja                                                                          
-izgradnja kanalizacije                                                                                                                                   
-sanacija asfaltnih i makadamskih puteva u Čekanićima a posebno puta Klanci - Hrastić                           
-sanacija glavnog puta pored mezarja Hodžići - Blagalište (ispraviti grešku u Programu) i glavnog puta
-asfaltirati put pored Mezara do izlaza prema Orahovici                                                                               
-uređenje, nasipanje i održavanje njivskih puteva, kao podrška razvoju poljoiprivrede                               
-bolje i kvalitetnije održavanje i zimsko čišćenje puteva na području Čekanića                                           
-trajno rješenje prevoza učenika iz maših naselja

MZ Kiseljak – Mursel Delić – Predsjednik

-budžet nije razvojni, predviđeno 563.000 KM za rad G. Vijeća, 5.340.000 miliona za infrastrukturu        
-za FK „GRADINA“ godišnje 200.000 KM, a za rad svih MZ 47.500 KM – sramota                                 
-asfaltirati put od potoka Kovačevac do Dževadove štale – cc. 250 metara    

Gradonačelnik, Adnan Bjelić

Bbudžet koji je pred Vama i građanima nismo krojili mi, nego raniji Gradončelnik i njegovi saradnici 
Nacrt budžeta će se modifikovati vašim prijedlozima i biti ponuđen G. Vijeću na razmatranje/usvajanje 
do danas smo dogovorili vrlo značajna i višemilionska ulaganja u našu loklanu zajednicu u 2023. g.

Merim Karić – mještanin naelja Rapatnica 

-”Da je Mursel još u Gradini, sada bi i ovom gradnačelnik noge ljubio, kao i onom ranijem, Omeroviću”

MZ Brda – nema predstavnika 

MZ Brnjičani – Sulejman Pedljić – Član V.M.Z.



-prečistač za vodovu na izvorištu “Glib nije u funkciji - piju mutnu i nezdravu vodu                                  
-od JP VIK Srebrenik neki dan dobili Dopis “Voda nije za piće i upotrebu”                                                
-HITNO ispitati sve u vezi sa poslovima i troškovima vezanim za naš Prečistač vode                                
-”Što je urađeno u Brnjičanima za proteklih šest (6) godina – NIŠTA  !                                                       
-isjekli su nam asfalt i tako stoji već dugo a ništa se dalje  ne radi 
-treba nam rasvjeta, sanacija makadamskih puteva a i asfalnih, rekonstrukcija čitaonice                            
-treba nam Izvještaj o ulaganjima po MZ i naseljima, kao i Plan i program za naredne godine

Nermin Okić – Vijećnik G. Vijeća Srebrenik i mještanin naselja Luka                                                 

-na Luci uraditi Spomen obilježje za naših sedam (7) rudara, tragično poginulih 1990. godine                   
-istina je da su naselja Rapatnica i Brda plaho zapostevljena u svemu                                                         
-rekonstrukcija sokaka – asfalt od kuće senahida kešetovića do kuće Fuada Okića – cc. 350 metara
          

                                                                                                                                   

Javna rasprava  završena u 18:35 sati.   

                                                                                                          ZAPISNIK VODIO:

                                                                                                            Nedim Mujčinović


